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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXIX/17 

 

 

z obrad trzydziestej dziewiątej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła 

się w dniu 30 listopada 2017 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie.  

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Gabriela 

Staszkiewicz. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 15
30

,  a zakończyła o godz. 20
50

. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

7. Informacja na temat sytuacji Cieszyńskiej Drukarni Wydawniczej. 

8. Informacja na temat podejmowanych działań związanych z sytuowaniem 

parkingów w Cieszynie. 

9. Pierwsze czytanie projektu budżetu Miasta Cieszyna na rok 2018. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  

umowy dzierżawy na czas nieoznaczony (działka przy ul. Błogockiej), 

10.2. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  

umowy dzierżawy na czas nieoznaczony (działka przy ul. Cichej),  

10.3. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  

umowy dzierżawy na czas nieoznaczony (działka przy ul. Miarki),  

10.4. określenia na rok 2018 wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

10.5. określenia stawek podatku od środków transportowych, 

10.6. zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów, 

określenia zasad ustalania, poboru i terminów płatności, 

10.7. szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania 

na raty spłat należności pieniężnych przypadających Gminie Cieszyn i jej 

jednostkom organizacyjnym, mających charakter cywilnoprawny, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów lub osób do tego 

uprawnionych, 

10.8. ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych, 

10.9. przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. "Program profilaktyki wad postawy 

ciała uczniów klas I-III szkół podstawowych", 

10.10.  określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

10.11. uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Cieszyn, 
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10.12. zatwierdzenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

kanalizacyjnych zlokalizowanych na terenie miasta Cieszyna, na lata 2018 – 

2024, 

10.13. wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej i przystąpienie do 

realizacji projektu pn. „Przyjazny e-urząd – podniesienie jakości usług w zakresie 

podatków i opłat lokalnych oraz zarządzania nieruchomościami w 8 Gminach: 

Wisła, Brenna, Istebna, Cieszyn, Ujsoły, Czechowice-Dziedzice, Szczyrk oraz 

Miasto Świnoujście” z innymi gminami oraz podmiotem spoza sektora finansów 

publicznych, 

10.14. zasad nadawania i zmiany nazw obiektów miejskich położonych na 

terenie Miasta Cieszyna oraz zasad postępowania przy rozpatrywaniu wniosków 

i przygotowaniu projektów uchwał w sprawie nadawania nazw obiektom 

miejskim położonym na terenie Miasta Cieszyna, 

10.15. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2017 rok, 

10.16. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

2017 – 2028. 

11. Stanowisko w sprawie poparcia działań Burmistrza Miasta Cieszyna dotyczących 

wystąpienia do Ministra Zdrowia w związku z trudną sytuacją zakładów 

opiekuńczo-leczniczych, w tym prowadzonych na terenie miasta przez 

Zgromadzenie Sióstr Miłosierdzia św. Karola Boromeusza i Fundację św. Elżbiety 

Węgierskiej. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

13. Oświadczenia i sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

X  X  X 

 

 

 

Ad 1. 

 

Trzydziestą dziewiątą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca 

Rady Pani Gabriela Staszkiewicz. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.  

 

W sesji uczestniczyło 21 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady przywitała Burmistrza Miasta Cieszyna Pana Ryszarda Macurę, 

Z-cę Burmistrza Miasta Pana Aleksandra Cierniaka, Skarbnika Miasta Panią Alicję 

Dąbrowską, Radcę prawnego Pana Damiana Piątkowskiego, jak również wszystkich 

uczestników dzisiejszej sesji. 

 

Poinformowała, że obrady są nagrywane zarówno w formacie audio jak i video. 
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Ad 2. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że pismem z dnia 28 listopada br. Burmistrz Miasta 

wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uzgodnienia prac 

wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody, polegających na zabiegach pielęgnacyjnych 

drzew – pomników przyrody. 

 

Radny Bartosz Tyrna powiedział, że doceniając inicjatywę Klubu Radnych Cieszyńska 

Inicjatywa Samorządowa, proponuje jednakże wnioskodawcom odesłanie w dniu dzisiejszym 

projektu uchwały w sprawie zasad nadawania i zmiany nazw obiektów miejskich położonych 

na terenie Miasta Cieszyna oraz zasad postępowania przy rozpatrywaniu wniosków 

i przygotowaniu projektów uchwał w sprawie nadawania nazw obiektom miejskim 

położonym na terenie Miasta Cieszyna, do ponownej analizy przez Komisję Urbanistyki, 

Strategii i Ochrony Zabytków. Stwierdził, że projekt uchwały zawiera zapisy kłopotliwe do 

spełnienia. Poprosił Klub o zastanowienie się i zaproponowanie wycofania tego punktu 

z porządku obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Janina Cichomska poinformowała, że Radny  Bartosz Tyrna miał 

możliwość złożenia wniosku o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad. Ponieważ tak się 

nie stało, w imieniu Klubu Radnych CIS złożyła wniosek o wycofanie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zasad nadawania i zmiany nazw obiektów miejskich położonych 

na terenie Miasta Cieszyna oraz zasad postępowania przy rozpatrywaniu wniosków 

i przygotowaniu projektów uchwał w sprawie nadawania nazw obiektom miejskim 

położonym na terenie Miasta Cieszyna  i odesłanie go do analizy przez Komisję Urbanistyki, 

Strategii i Ochrony Zabytków. 

 

Przewodnicząca  Rady poddała pod głosowanie wniosek Klubu Radnych Cieszyńska 

Inicjatywa Samorządowa. 

 

W/w wniosek Rada przyjęła 18 głosami, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Przewodnicząca  Rady poddała pod głosowanie wniosek Burmistrz Miasta. 

 

Wniosek Burmistrza Miasta Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że projekt uchwały w sprawie uzgodnienia prac 

wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody, polegających na zabiegach pielęgnacyjnych 

drzew – pomników przyrody, zostaje wprowadzony jako punkt 10.14,  w miejsce wycofanego 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasad nadawania i zmiany nazw obiektów 

miejskich położonych na terenie Miasta Cieszyna oraz zasad postępowania przy 

rozpatrywaniu wniosków i przygotowaniu projektów uchwał w sprawie nadawania nazw 

obiektom miejskim położonym na terenie Miasta Cieszyna. 

 

Innych propozycji zmian w porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Ad 3. 

 

Do protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej Cieszyna uwag nie zgłoszono, tym samym 

protokół z dnia 26 października 2017 roku został przez Radę przyjęty. 
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Ad 4. 

 

Przewodnicząca Rady przywitała przybyłe na sesję Rady Miejskiej, przedstawicielki 

Stowarzyszenia „Być Razem”, prowadzące Dom Matki i Dziecka „Słonecznik”, mieszczący 

się przy ul. Dworkowej 8 w Cieszynie. Poprosiła gości o zabranie głosu. 

 

Pani Ewa Kocot-Dawid w formie prezentacji multimedialnej zapoznała zebranych 

z działalnością placówki, zwracając się z prośbą o dalsze współfinansowanie przez Miasto 

Domu Matki i Dziecka „Słonecznik”. Poinformowała, że dotacja Miasta Cieszyn w skali roku 

kształtowała się corocznie na poziomie około 55.000,00 zł. Ta kwota zabezpieczała gotowość 

przyjęcia do placówki w każdym momencie kobiet samotnie wychowujących dzieci, bądź 

kobiet spodziewających się dziecka, które znalazły się w trudnej sytuacji życiowej. 

Prezentacja w wersji materiału pisemnego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Burmistrz Miasta przedłożył dokument pn. Informacja na temat funkcjonowania Domu Matki 

i Dziecka „Słonecznik” oraz o innych działaniach gminy Cieszyn w zakresie wspierania 

matek z dziećmi (rodzin). Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Janina Cichomska zwróciła się z pytaniem, czy Dom Matki 

i Dziecka „Słonecznik” jest finansowany również przez inne gminy Powiatu Cieszyńskiego, 

gdyż wiadomo, że przebywają tam również panie z całego Powiatu. 

 

Pani Ewa Kocot-Dawid odpowiedziała, że mają podpisaną umowę z jedną gminą na 

całoroczne funkcjonowanie, natomiast z gminami z którymi nie mają podpisanej umowy, 

rozliczają się rachunkami. Stwierdziła, że to nie jest tak jak było kiedyś zarzucane 

Stowarzyszeniu, że Gmina Cieszyn finansuje pobyt kobiet z innych gmin. Wspomniała, że 

budynek należy do Gminy, natomiast tego typu działalność jest w kompetencjach Powiatu. 

Poprosiła Burmistrza Miasta o podjęcie  rozmów ze Starostą w sprawie współfinansowania, 

partycypacji w kosztach.   

 

Radny Bartosz Tyrna powiedział, że Klub Radnych Cieszyński Ruch Społeczny będzie 

wnioskował, aby przywrócić dotację przyznawaną przez Miasto dla Domu Matki i Dziecka 

„Słonecznik”. 

 

Radny Remigiusz Jankowski zwrócił się z pytaniem, jak Miasto zamierza pomóc samotnym 

matkom z dziećmi, które potrzebują takiego wsparcia. 

 

Radny Krzysztof Herok dodał pytanie, ile jest warte dla nas bezpieczeństwo jednej osoby, 

którą uda się uratować od maltretowania, która będzie miała schronienie, a dzieci będą mogły 

w spokoju przez chwilę pomieszkać. Jego zdaniem, to jest bezcenne. 

 

Pani Anna Kot – Wiceprezes Stowarzyszenia „Być Razem” powiedziała, że dzięki temu, że 

mamy skorzystają z takiego miejsca jakim jest Dom Matki i Dziecka „Słonecznik”, za jakiś 

czas one, albo ich dzieci nie będą musiały korzystać ze świadczeń ośrodka pomocy 

społecznej, być może nie trafią do ośrodka interwencji kryzysowej jako ofiary przemocy.  

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że kilka dni temu miała możliwość uczestniczyć 

w warsztatach, gdzie kilku wolontariuszy firmy w której pracuje, rozmawiało z tymi paniami, 

aby przygotować je do rozmowy w sprawie pierwszej pracy. Takim ludziom warto pomagać, 
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oni chcą coś zmienić. Wyraziła nadzieję, że w tej sprawie jeszcze będziemy rozmawiać na 

następnej sesji Rady Miejskiej. 

 

Burmistrz Miasta powiedział, że naszym obowiązkiem jest pomagać tym, którzy tej pomocy 

potrzebują. Zwracając się do członkiń Stowarzyszenia Pomocy Wzajemnej „Być Razem” 

stwierdził, że  Państwo od 2006 roku to robicie, w formie m.in. prowadzenia Domu Matki 

i Dziecka, za co szczerze podziękował. Podziękował również pracownikom Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej, którzy pracują w podobnym obszarze i bardzo często obie 

placówki ze sobą współpracują. Wspomniał o rozmowach z Powiatem i innymi podmiotami 

w sprawie Domu Matki i Dziecka „Słonecznik”, informując, że nie podjęto decyzji o jego 

zamknięciu, czy też wypowiedzeniu umowy najmu tego budynku. Stwierdził jednakże, że 

należałoby dzielić się kompetencjami. Podał przykład świetlic środowiskowych, których 

prowadzenie jest w kompetencjach gminy, stąd od 2016 roku kwota około 80-90 tys. zł 

„zeszła” z budżetu Powiatu, natomiast obciążyła budżet Miasta. Powiat w zamian w 2016 

roku sfinansował inne przedsięwzięcia, ale byłoby dobrze, gdyby każdy z naszych podmiotów 

zajmował się tym, co jest właściwe dla niego. Do zadań Powiatu należy organizowanie 

ośrodków wsparcia, w tym prowadzenie domów pomocy. Miasto nie odżegnuje się od tego, 

ale chciałoby, aby Powiat przejął tutaj „pałeczkę” pierwszeństwa, bo to jest zadanie własne 

Powiatu. 

 

Radny Stanisław Pońc zapytał, jak to miałoby wyglądać, gdyż budynek należy do Miasta, 

a organem prowadzącym jest Powiat. 

 

Radny Bartosz Tyrna wspomniał, że Miasto finansuje np. Szkolne Schronisko Młodzieżowe, 

czy Bibliotekę, które też powinny podlegać Powiatowi Cieszyńskiemu. 

 

Burmistrz Miasta powiedział, że Miasto Cieszyn zawsze hojnie udzielało wsparcia 

w obszarze pomocy społecznej. Stwierdził, iż wszyscy Państwo wiecie, że nie będzie 

w Cieszynie takiej matki, czy takiej rodziny, która tej pomocy nie otrzyma. Jest kwestia 

doboru metody udzielania tego wsparcia, ale nie próbujmy przekazać opinii publicznej, że 

ktoś zostanie „na ulicy”. Tak w Cieszynie nie było i tak w Cieszynie nie będzie. MOPS od 

wielu lat koordynuje tą sytuację, ma rozeznanie, ma dobre wyczucie, na bieżąco koryguje to 

co się dzieje. 

 

Ewa Kocot – Dawid stwierdziła, że nie o to chodzi, że kreuje się wizerunek samotnej matki, 

która zostaje „na ulicy”, natomiast chciałaby usłyszeć, czy te kobiety będą kierowane do 

Domu Matki i Dziecka w Cieszynie, czy będą wysyłane poza Cieszyn. Powiedziała, że 

w rozmowach od lipca br. nikt im niestety nie zaproponował, że będą np. partycypowali 

poprzez rachunki.  

 

Andrzej Surzycki powiedział, że urzędnicy powinni się spotkać, Pan Starosta z Panem 

Burmistrzem porozmawiać i ogłosić swoje stanowisko. Rada nie jest od tego, aby szukać 

wariantu wyjścia z tej sytuacji.   

 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że te rozmowy toczą się od lipca br. Jeśli Państwo czuli, że 

coś nie jest załatwiane po Państwa myśli, Jego drzwi są zawsze otwarte. Być może wcześniej 

by interweniował, ale był przekonany, że te uzgodnienia są akceptowane przez strony 

rozważające ten problem. Zostało wysłane pismo do Pana Starosty, aby Jego służby 

przygotowały propozycję rozwiązania sprawy, służby Pana Starosty rozesłały korespondencję 
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do Gmin, co niestety przesunie się w czasie. Podkreślił, że środki w konkursie dla 

poszczególnych organizacji nie są jeszcze podzielone.  

 

Radny Bartosz Tyrna zwrócił się z pytaniem, czy dzisiejszą dyskusję moglibyśmy rozszerzyć 

o informację dotyczącą planów miasta w zakresie schroniska dla osób bezdomnych. 

 

Krzysztof Pszczółka powiedział, że w projekcie budżetu Miasta Cieszyna na rok 2018 jest 

zapisana kwota 2.300.000,00 tys. zł na dostosowanie schroniska do potrzeb osób 

bezdomnych. Docierają informacje, że osób bezdomnych jest coraz więcej, co trochę nie 

koreluje z informacją, że potrzebujących matek mamy mniej.  

 

Burmistrz Miasta poinformował, że spada liczba matek i rodzin wymagających wsparcia 

w postaci ośrodka wsparcia, znacząco spadła liczba osób wymagających wsparcia 

w dożywianiu, jak również spadła liczba osób wymagających różnego rodzaju świadczeń 

socjalnych. Jedynym wyjątkiem jest problem osób bezdomnych. Wiosną br. Zakład 

Budynków Miejskich Sp. z o.o. przygotował kilkadziesiąt wniosków eksmisyjnych, które 

zakończyły się skutecznymi wyrokami sądowymi. To jest zasadniczy powód, dla którego 

„ujawniliśmy” bezdomnych.   

 

Sekretarz Miasta Stanisław Kawecki dodał, że równolegle poprzez działanie MOPS-u 

uruchomiony został projekt analizy sytuacji każdej osoby, która ma problemy z płaceniem 

czynszu i utrzymaniem się. Została wykonana skrupulatna diagnoza, kto kwalifikuje się do 

jakiego rodzaju pomocy i każdemu kto tego chciał, ta pomoc była udzielana. Odnosząc się do 

schroniska dla bezdomnych powiedział, że Miasto chce dostosować budynek przy ul. 

Błogockiej 30 do standardów, które zgodnie z znowelizowaną ustawą o pomocy społecznej 

mają wejść w życie w dniu 4 października 2018 roku. Wobec powyższego prowadzone są 

działania, aby te standardy osiągnąć.  

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Helena Smolarz dodała, że ustawa 

nakładająca na Gminę obowiązek stosowania pewnych standardów weszła w życie w 2015 

roku, a już w 2016 roku mieliśmy zapewnić dwie obowiązkowe formy schronienia, w postaci 

tzw. noclegowni i w postaci schroniska. Wśród mieszkańców, szczególnie ul. Błogockiej i ul. 

Sikorskiego, gdzie występuje zjawisko zagrożenia bezdomnością, opracowany został 

specjalny program i w wyniku analizy stwierdzono, że potrzeby Gminy na dzień dzisiejszy 

kształtują się następująco -  w noclegowni tymczasowego schronienia będzie wymagać 21 

osób, natomiast szacuje się, że w schronisku w 2018 roku już po dokonanej eksmisji, będzie 

to liczba około 30 osób. Ponieważ schronisko przy ul. Błogockiej dysponuje 25 miejscami, 

wymaga to wielu działań, o których zapewne poinformuje Państwa Pan Sekretarz. 

 

Sekretarz Miasta Stanisław Kawecki powiedział, że mając te dane, przystąpiono do działań na 

etapie obecnie koncepcyjnych, a wkrótce projektowych, aby obiekt dostosować do przepisów 

i naszych realiów. W celu optymalizacji wydatków w zakresie utrzymania obu grup 

bezdomnych, już kilka miesięcy temu zaczęto rozmawiać z gminami Powiatu Cieszyńskiego, 

aby wskazali nam, czy są zainteresowani współpracą, jakie widzieliby zapotrzebowanie na 

miejsca w schronisku i w noclegowni. Przechodząc do kwestii budowlanych poinformował, 

że przewiduje się wykorzystanie tego co już istnieje przy ul. Błogockiej 30, w tej przestrzeni 

planowane są prace remontowe i budowlane.  
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Burmistrz Miasta podkreślił raz jeszcze, że na dzień dzisiejszy zgodnie z obowiązującym 

prawem, do października 2018 roku mamy nakaz dostosować ten obiekt do wymogów 

ustawowych.  

 

Ad 5. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Surzycki przedstawił interpelacje, wnioski i zapytania 

oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych złożone w okresie między 

sesjami – wg rejestru od numeru BRM.0003.748.2017 do numeru BRM.0003.756.2017. 

 

Państwo Radni kolejno ustosunkowywali się do otrzymanych odpowiedzi. 

 

Treść w/w interpelacji, wniosków i zapytań radnych wraz z odpowiedziami, dostępna jest na 

stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Cieszynie w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 6. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Janina Cichomska przedstawiła interpelacje, wnioski 

i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania Komisji Rady oraz Klubów 

Radnych. 

Poinformowała, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych złożyła wnioski dotyczące 

programów profilaktycznych realizowanych w Cieszynie w ramach polityki zdrowotnej. 

Doraźna komisja ds. restrukturyzacji sportu i promocji miasta złożyła wnioski w sprawie: 

- przeanalizowania możliwości zmiany lokalizacji ścieżki zdrowia w Markowicach, 

- wydłużenia godzin otwarcia boisk wielofunkcyjnych w naszym mieście.   

Następnie poinformowała, że Klub Radnych Porozumienie złożył zapytania dotyczące umów 

na prace projektowe, zawartych pomiędzy Miastem Cieszyn, a Pracownią Architektoniczno- 

Urbanistyczną A3 Agnieszka Romanowska-Tarczyńska z Gliwic, jak również pomiędzy 

Miastem Cieszyn, a firmą Miastoprojekt z Cieszyna. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Porozumienie Krzysztof Herok odniósł się do 

wcześniejszych wniosków Klubu, dotyczących dwóch sprawozdań: 

- z działalności Zespołu Obsługi Inwestora, 

- z działalności Międzygminnej Strefy Gospodarczej. 

 

Na pytania Przewodniczącego Klubu Radnych Porozumienie do w/w sprawozdań, 

odpowiedzi udzielał Z-ca Burmistrza Miasta Aleksander Cierniak oraz Burmistrz Miasta 

Ryszard Macura. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady przypomniała również, że Klub Radnych Cieszyńska Inicjatywa 

Samorządowa złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie zasad nadawania i zmiany nazw obiektów miejskich położonych na terenie Miasta 

Cieszyna oraz zasad postępowania przy rozpatrywaniu wniosków i przygotowaniu projektów 

uchwał w sprawie nadawania nazw obiektom miejskim położonym na terenie Miasta 

Cieszyna. 

 

Ad 7. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad - Informacji 

na temat sytuacji Cieszyńskiej Drukarni Wydawniczej.  
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Z-ca Burmistrza Miasta przedstawił materiał pisemny, stanowiący załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji nad aktualnym stanem faktycznym i prawnym nieruchomości Cieszyńska 

Drukarnia Wydawnicza Sp. z. o.o. w likwidacji, głos zabrali Panowie Radni:  Czesław Banot, 

Krzysztof Pszczółka, Adam Swakoń, Stanisław Pońc. Odpowiedzi na pytania Radnych 

udzielał Z-ca Burmistrza Miasta Aleksander Cierniak. 

 

Ad 8. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad - Informacji 

na temat podejmowanych działań związanych z sytuowaniem parkingów w Cieszynie. 

 

Burmistrz Miasta przedstawił materiał pisemny, stanowiący załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji na temat możliwych lokalizacji wielopoziomowych parkingów oraz problemów 

parkingowych w mieście Cieszynie, głos zabrali Państwo Radni: Irena Kwaśny, Marek 

Szczypka, Adam Swakoń, Stanisław Pońc, Bartosz Tyrna. Odpowiedzi na pytania Radnych 

udzielał Burmistrz Miasta Ryszard Macura oraz Z-ca Burmistrza Miasta Aleksander Cierniak. 

 

Ad 9. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad - Pierwsze 

czytanie projektu budżetu Miasta Cieszyna na rok 2018. 

 

Burmistrz Miasta poprosił o udzielenie głosu Pani Skarbnik Miasta Alicji Dąbrowskiej. 

 

Skarbnik Miasta w formie prezentacji multimedialnej zapoznała zebranych z projektem 

budżetu Miasta Cieszyna na rok 2018.  

Prezentacja w wersji dokumentu pisemnego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 10.  

 

Ad 10.1. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umowy dzierżawy na czas 

nieoznaczony (działka przy ul. Błogockiej). Poprosiła Przewodniczącą Komisji Urbanistyki, 

Strategii i Ochrony Zabytków Irenę Kwaśny o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony 

Zabytków powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu 

zawarcia  umowy dzierżawy na czas nieoznaczony (działka przy ul. Błogockiej). 

  

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 
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Ad 10.2. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umowy dzierżawy na czas 

nieoznaczony (działka przy ul. Cichej). Poprosiła Przewodniczącą Komisji Urbanistyki, 

Strategii i Ochrony Zabytków Irenę Kwaśny o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony 

Zabytków powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia  umowy dzierżawy na czas nieoznaczony (działka przy ul. Cichej). 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

 

Ad 10.3. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umowy dzierżawy na czas 

nieoznaczony (działka przy ul. Miarki). Poprosiła Przewodniczącą Komisji Urbanistyki, 

Strategii i Ochrony Zabytków Irenę Kwaśny o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła pozytywną opinię Komisji Urbanistyki, Strategii 

i Ochrony Zabytków, wcześniej jednak zapoznała Radę z dokumentacją fotograficzną, 

przedstawiającą garaż położony na działce stanowiącej pas drogowy ul. Karola Miarki.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umowy dzierżawy na czas 

nieoznaczony (działka przy ul. Miarki). 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

 

Ad 10.4. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia na rok 2018 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów 

Krzysztofa Pszczółkę o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Finansów powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia na rok 2018 wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 
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Ad 10.5. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

środków transportowych. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów Krzysztofa Pszczółkę o stanowisko do w/w 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Finansów powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych. 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.6. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

wprowadzenia opłaty od posiadania psów, określenia zasad ustalania, poboru i terminów 

płatności. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów Krzysztofa Pszczółkę o stanowisko do w/w 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Finansów powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów, 

określenia zasad ustalania, poboru i terminów płatności. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.7. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłat należności pieniężnych 

przypadających Gminie Cieszyn i jej jednostkom organizacyjnym, mających charakter 

cywilnoprawny, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów lub osób do tego 

uprawnionych. 

 

Sekretarz Miasta Stanisław Kawecki w imieniu Burmistrza Miasta zgłosił autopoprawkę do 

w/w projektu uchwały. W podstawie prawnej aktualna publikacja ustawy o samorządzie 

gminnym powinna brzmieć - Dz. U. z 2017r., poz.1875, zaś ustawy o finansach publicznych – 

Dz. U. z 2017r., poz.2077.  
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Radny Bartosz Tyrna zwrócił się z pytaniem, czy w obowiązującej uchwale Rady 

w powyższej sprawie również był zapis paragrafu 9 ust. 1 pkt 2 - „Burmistrz Miasta Cieszyna 

w zakresie wszelkich należności bez względu na ich wartość”. 

 

Skarbnik Miasta poinformowała, że po sprawdzeniu zapisów uchwały Nr XLIV/471/14 

stwierdza, iż dokładnie tej samej treści zapis znajduje się w uchwale z dnia 26 czerwca 2014 

roku. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłat należności 

pieniężnych przypadających Gminie Cieszyn i jej jednostkom organizacyjnym, mających 

charakter cywilnoprawny, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów lub osób do tego 

uprawnionych. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 10.8. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów Krzysztofa Pszczółkę o stanowisko do w/w 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Finansów powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 

dziecięcych. 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 10.9. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki 

zdrowotnej pn. "Program profilaktyki wad postawy ciała uczniów klas I-III szkół 

podstawowych". 

 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Marka Szczypkę 

o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych powyższy 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. "Program profilaktyki wad 

postawy ciała uczniów klas I-III szkół podstawowych". 
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W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 10.10. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

Krzysztofa Wantuloka o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  

uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 10.11. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Cieszyn. 

 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

Krzysztofa Wantuloka o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  

uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Cieszyn. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 10.12. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń kanalizacyjnych zlokalizowanych na terenie miasta 

Cieszyna, na lata 2018 – 2024. 

 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

Krzysztofa Wantuloka o stanowisko do w/w projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  

uchwały w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

kanalizacyjnych zlokalizowanych na terenie miasta Cieszyna, na lata 2018 – 2024. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 10.13. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy partnerskiej i przystąpienie do realizacji projektu pn. „Przyjazny e-urząd – 

podniesienie jakości usług w zakresie podatków i opłat lokalnych oraz zarządzania 

nieruchomościami w 8 Gminach: Wisła, Brenna, Istebna, Cieszyn, Ujsoły, Czechowice-

Dziedzice, Szczyrk oraz Miasto Świnoujście” z innymi gminami oraz podmiotem spoza 

sektora finansów publicznych. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady powyższy projekt uchwały 

poddała pod głosowanie. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 10.14. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie uzgodnienia prac 

wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody, polegających na zabiegach pielęgnacyjnych 

drzew – pomników przyrody. 

 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

Krzysztofa Wantuloka o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  

uchwały w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody, 

polegających na zabiegach pielęgnacyjnych drzew – pomników przyrody. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 10.15. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na 2017 rok. 

 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów Krzysztofa Pszczółkę o stanowisko do w/w 

projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Finansów powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2017 rok. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 10.16. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2017 – 2028. 

 

Burmistrz Miasta zgłosił autopoprawkę do w/w projektu uchwały, o omówienie której 

poprosił Panią Skarbnik Miasta Alicję Dąbrowską. 

 

Skarbnik Miasta poinformowała, że w zadaniu „Świadczenie usług w zakresie odbioru 

i zagospodarowania odpadów komunalnych wytworzonych przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych i niezamieszkałych położonych na terenie miasta Cieszyna” ustalono limit 

wydatków w 2018 roku na kwotę 6.552.100,00 zł, w 2019 roku na kwotę 1.110.420,00 zł. 

Dokonana zmiana  WPF umożliwi rozstrzygnięcie przetargu na świadczenie usług odbioru 

i zagospodarowania odpadów komunalnych na 2018 rok i zawarcie umowy przed 31 grudnia 

2017 roku. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów Krzysztofa Pszczółkę 

o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Finansów projekt uchwały wraz 

z autopoprawką zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2017 

– 2028, oznaczony jako Projekt II. 
 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad 11. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad 

- Stanowisko w sprawie poparcia działań Burmistrza Miasta Cieszyna dotyczących 

wystąpienia do Ministra Zdrowia w związku z trudną sytuacją zakładów opiekuńczo-

leczniczych, w tym prowadzonych na terenie miasta przez Zgromadzenie Sióstr Miłosierdzia 

św. Karola Boromeusza i Fundację św. Elżbiety Węgierskiej. 

 

Burmistrz Miasta podziękował inicjatorom – z jednej strony Siostrom Boromeuszkom, 

z drugiej Radnemu Krzysztofowi Herokowi, który na poprzedniej sesji zwrócił uwagę na 

trudną sytuację zakładów opiekuńczo-leczniczych. Wspomniał o podejmowanych 

działaniach, zmierzających  w tym kierunku, aby parlamentarzyści zajęli się tym tematem. 

Powiedział, że jeśli Państwo Radni przyjmą powyższe stanowisko, zostanie ono również, tak 

jak wcześniejszy list, wysłane do Ministra Zdrowia. 
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W dyskusji głos zabrali Radni  Stanisław Pońc oraz Marek Szczypka. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Stanowisko w sprawie poparcia działań 

Burmistrza Miasta Cieszyna dotyczących wystąpienia do Ministra Zdrowia w związku z 

trudną sytuacją zakładów opiekuńczo-leczniczych, w tym prowadzonych na terenie miasta 

przez Zgromadzenie Sióstr Miłosierdzia św. Karola Boromeusza i Fundację św. Elżbiety 

Węgierskiej. 

 

W/w Stanowisko Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 11. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad 

- Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między sesjami. 

 

Do przedłożonego materiału  pisemnego pytań nie zgłoszono. 

 

Ad 12. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem, czy ktoś z Państwa Radnych  chciałby złożyć 

oświadczenie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Janina Cichomska złożyła oświadczenie dotyczące zlekceważenia 

przez Komisję Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków Rady Miejskiej Cieszyna kilkuset 

mieszkańców miasta Cieszyna, popierających dwa wnioski o nadanie nazw ulic i ronda. 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła korespondencję skierowaną do Rady Miejskiej Cieszyna: 

1. Minister Spraw Wewnętrznych i Administracji przesyła uchwałę Komisji 

Heraldycznej w sprawie pozytywnej opinii do projektów herbu, flag, banneru 

i pieczęci miasta Cieszyna. 

2. Prezydent Miasta Sosnowca przesyła do wiadomości uchwałę Rady Miejskiej 

w Sosnowcu  z dnia 26 października 2017r. w sprawie apelu dotyczącego poparcia 

protestu w służbie zdrowia. 

3. Rada Sołecka w Gumnach zwraca się z wnioskiem o rozważenie kontynuacji kursów 

autobusu miejskiego linii nr 40, na dotychczasowych zasadach. 

4. Pani Joanna Posiak – Certyfikowany Specjalista Psychoterapii Uzależnień zwraca się 

z prośbą o dalsze współfinansowanie przez Miasto,  Domu Matki i Dziecka 

„Słonecznik”, mieszczącego się przy ul. Dworkowej w Cieszynie. 

5. Burmistrz Miasta przesyła projekt uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu miasta 

Cieszyna na 2018 rok  wraz z materiałem pn. „Projekt budżetu Miasta Cieszyna na rok 

2018”, jak również projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Cieszyna na lata 2018-2028. 

6. Weterani polskiej jednostki transportowej przy angielskich wojskach stacjonujących 

w Niemczech, po wizycie w Muzeum Drukarstwa w Cieszynie gratulują władzom 

Miasta Cieszyna tak wspaniale prowadzonej placówki, wyrażając podziw dla zbiorów 

materiałów, urządzeń i sprawnych technicznie maszyn poligraficznych. 

7. Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Katowicach Delegatura 

w Bielsku-Białej przekazuje publikację pn. „Stan środowiska w województwie 
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śląskim w 2016 roku”. W/w publikacja znajduje się również na stronie 

www.katowice.wios.gov.pl 

8. Sekretarz Miasta przesyła do wiadomości Rady Miejskiej korespondencję prowadzoną  

z Cieszyńską Radą Seniorów, dotyczącą podjęcia działań zmierzających do 

zagospodarowania stoku Cieślarówki. 

9. Społeczność cieszyńskich Lekcji śpiewania w Święto Niepodległości 11 listopada 

złożyła wniosek do Rady Miejskiej o nadanie nazw:  ulica Marszałka Piłsudskiego 

oraz Rondo Niepodległości. 

10. Prezes Klubu Sportowego „Cieszyn” zwraca się do Władz Miasta o zgodę na zmianę 

harmonogramu rozliczenia dotacji otrzymanych przez Klub dla sekcji Judo. 

11. Dnia 7 grudnia br. o godz. 15.00 odbędzie się posiedzenie Komisji Finansów 

z udziałem przewodniczących pozostałych komisji Rady, celem opracowania 

zbiorczego wniosku do projektu budżetu Miasta Cieszyna na rok 2018. 

 

Radny Adam Swakoń zaapelował o powrót do tradycyjnej kolejności porządku obrad Rady 

Miejskiej, tj. umieszczenia projektów uchwał przed interpelacjami i wnioskami radnych oraz 

przed interpelacjami i wnioskami komisji Rady. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Janina Cichomska poparła głos Radnego Adama Swakonia. 

 

Radny Bolesław Zemła poinformował, że prace Komisji Statutowej będą prowadzone 

w obecnym składzie, najbliższe posiedzenie Komisji odbędzie się w połowie stycznia, 

natomiast na sesję lutową przewidywane jest przedłożenie Radzie Miejskiej projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Cieszyna.   

 

Ad 13. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gabriela Staszkiewicz zamknęła 

obrady trzydziestej dziewiątej  sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji. 

 

Pełna treść obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

 

 

 

Protokołowała                  Przewodnicząca Rady Miejskiej Cieszyna  

Jolanta Fajkis                    Gabriela Staszkiewicz 

                                 

 

 

 

 

 

 

http://www.katowice.wios.gov.pl/

